
 
 

 
 

Kraków, dnia 4 czerwca 2019 roku  

 
Do  

Jacka Majchrowskiego  

Prezydenta Miasta Krakowa  

pl. Wszystkich Świętych 3-4 

30-004 Kraków  

 

Dotyczy:  pozyskania terenu Lasu Borkowskiego 

 

ZAPYTANIE 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 W oparciu o art. 24 ust. 3 Ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 roku 

z późniejszymi zmianami (Dz. U. Nr 16, poz. 95), zwracam się do Pana z zapytaniem w następującej 

sprawie.  

 Rozmowy na temat wykupu przez Gminę Miejską Kraków od prywatnych właścicieli części 

Lasu Borkowskiego trwają już od kilku lat. Pozytywne zakończenie sprawy i niedopuszczenie do 

sprzedaży tego terenu deweloperowi jest niezwykle istotne - Las Borkowski nazywany jest 

zielonymi płucami południa Krakowa, a jego znaczenie dla mieszkańców naszego miasta, w związku 

z rosnącą zabudową i problemem smogu, jest oczywiste. W tegorocznym budżecie Miasta Krakowa 

przeznaczono na pozyskanie wspomnianego obszaru 8 mln zł. Taka sama kwota ma zostać 

przeznaczona na ten cel w 2020 roku. Proszę zatem o udzielenie informacji, na jakim etapie są 

negocjacje z aktualnymi właścicielami gruntów oraz kiedy możliwe jest ich przejęcie przez miasto?  

 
 

Z wyrazami szacunku 

 

 
_________________________ 

Łukasz Gibała   


